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Vragen van de leden Kuiken en Kerstens (beiden PvdA) aan de minister van 
Infrastructuur en Milieu over de verkeersveiligheid op de A15 (ingezonden 
20 augustus 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Dit jaar al 11 ongelukken op A15» en aanverwante 
berichtgeving over de verkeersveiligheid op de A15?1 

Vraag 2
Welke redenen liggen ten grondslag aan het grote aantal ongelukken op de 
A15? 

Vraag 3
Wilt u de klachten over de verkeersveiligheid van de A15, die onder meer bij 
de ANWB zijn binnengekomen, in deze analyse van oorzaken meenemen? 

Vraag 4
Welke mogelijkheden zijn er om de verkeersveiligheid op de A15 te verbete-
ren (bijvoorbeeld matrixborden) en welke kosten zijn hier globaal mee 
gemoeid? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat veiligheid zeer belangrijk is en bent u bereid om de 
verkeersveiligheid op de A15 te verbeteren? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
welke maatregelen gaat u nemen?

1 http://www.omroepgelderland.nl/web/nieuws-1/2030272/dit-jaar-al-11-ongelukken-op-
a15.htm#.Ug5Bmjwayc0
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